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Interpelacja nr 14919

Interpelacja w sprawie realizacji Ogólnopolskiej Sieci 
Edukacyjnej

Szanowna Pani Minister,

            Rada Ministrów, 13 czerwca 2017 roku, przyjęła przedłożoną przez ministra cyfryzacji 
uchwałę w sprawie realizacji Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej "100 Mega na 100 – lecie". 
Inicjatywa ta wpisuje się w obchody 100 – lecia odzyskania przez Polskę niepodległości.

           Realizacja projektu ma na celu wyrównanie szans edukacyjnych wszystkich uczniów w 
Polsce, w szczególności zamieszkujących tereny o niskiej gęstości zaludnienia oraz dzieci 
uczęszczające do szkół o małej liczbie uczniów, dla których dostęp do wiedzy i nowoczesnych 
technologii stanowi podstawę podnoszenia ich potencjału edukacyjnego.

            Rząd RP postanowił, że w latach 2018-2020 tworzona będzie Ogólnopolska Sieć 
Edukacyjna łącząca jednostki oświatowe, zapewniająca powszechny i bezpłatny dostęp do 
usług oraz zasobów cyfryzacji. Projekt zakłada, że kolejne szkoły będą podłączane do 
Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej sukcesywnie: w 2018 roku – 1,5 tys. lokalizacji, w 2019 roku 
– 12,7 tys. a w 2020 roku – 19,5 tys. lokalizacji – co łącznie stanowić będzie wartość docelową.

  W związku z powyższym, proszę o udzielenie informacji, w których jednostkach oświatowych z             
terenu byłego województwa wałbrzyskiego – tj. powiatów: dzierżoniowskiego, kłodzkiego, 
świdnickiego, wałbrzyskiego oraz ząbkowickiego dostęp do szybkiego Internetu o przepustowości 100 
Mb/s będzie zagwarantowany już w 2018 roku, czyli w I etapie realizacji projektu współfinansowanego z 
budżetu państwa oraz Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa?

 

 

Z wyrazami szacunku

Michał Dworczyk

Poseł na Sejm RP


